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Referat styremøte 08.01.2024 
Til stede: 

• Anne Cathrine Halvorsen 

• Berit Holter 

• Hans Fredrik Mørch 

• Cecilie Gerhard Berger 

• Mireille Gabrielli 

• Ida Nygaard 

Fraværende: 

• Hanne Bonna Bruun

 

Gjennomgang av referat fra forrige møte 
Det kom følgende bemerkninger til referatet: 

• Liste over utstyr som trengs til utstillinger er ikke ferdig. 

• Informasjonen om et eventuelt sted i Valdres hvor det kan være aktuelt å arrangere 

pinsetreffet er sendt ut til styret på e-post. Tas opp på neste møte.  

Saker fra tidligere møter – utestående saker 

Sak 22/2023 – bytte av bank 
Punktet utestår siden kasserer ikke er til stede.  

Sak 27/2023 – representantskapsmøtet 
Cathrine orienterte kort fra NKKs representantskapsmøtet i fjor. 

Sak 28 /2023 – årshjul for klubben 
Vi begynner å bruke årshjulet slik det er nå, og tar vi endringer inn etter hvert.  

Sak 37/2023 – bruk av NGDKs dommerkompendium i undervisning 
En fysisk kopi av kompendiet ble sendt til leder av Dansk grand danois klubb. Leder har bekreftet at 

kompendiet er mottatt.  

Sak 40/2023 – Annonsering av pinsetreffet 2024 
Annonse er trykket i Stort Sett nr. 4. Informasjon ble lagt ut på klubbens hjemmeside i desember.  

Vi legger ut annonse på klubbens Facebook-side og Facebook-gruppe.  

Nye saker 

Sak 1/2024 – side for Norsk Grand Danois Klubb 
Vi har oppdrettet en side for NGDK på facebook. Dette er ikke ment som en side for diskusjon, men 

en side som styret og avlsrådet kan benytte for å informere.  

Sak 2/2024 – Representantskapsmøtet 2024 
NKK skal avholde nytt representantskapsmøte 15. og 16. juni 2024 i Oslo. Saksliste kommer 3. mai.  

Sak 3/2024 – Stort Sett 
• Trykkeri 

Trykkeriet brukte nærmere to uker på trykk slik at bladet ikke kom ut før jul. Enten må vi se 



                         Norsk Grand Danois Klubb 
 
 

oss om etter et nytt trykkeri eller vi må være klarere i vår kommunikasjon med trykkeriet.  

Vi hører med Ylva og ser om hun har noen tanker om nytt trykkeri.  

• Redaktør 

Ida ønsker ikke å fortsette som redaktør. Vi hører om det kan være andre blant medlemmene 

som kunne tenke seg å hjelpe til.  

Sak 4/2024 – bestilling rosetter 
Vi tar kontakt med Wenche Elgesem for å få regnet ut mv-listen. Vi ser også på om vi kan klare å 

bestille rosetter for hele året i en omgang.  

Vi må finne priser for mestvinnenderosetter.  

Faste punkter 

Avlsrådet orienterer 
Avlsrådet har hatt tre møter siden siste styremøte.  

Det ene møtet var med tidligere leder i Norsk Bulldog Klubb, Wenche Larmo, hvor hun orienterte om 

rettsaken mot Dyrebeskyttelsen. Det var et interessant møte med mye, men skremmende, 

informasjon.  

Avlsrådet har foreløpig utpekt noen risikoområder for vår rase. Noen av disse er i henhold til det vi 

har hørt at andre ser på som problemområder på vår rase.  

Vi har opprettet en side for veteraner på klubbens hjemmeside hvor alle, uavhengig av medlemskap, 

kan få lagt ut bilder. Ellers har avlsrådet hatt en del brainstorming på tiltak. Det har vært diskutert 

både helseundersøkelser og informasjon på hjemmesiden, i tillegg til seminarer og listebygging.  

Etter råd fra Larmo er RAS-dokumentet fjernet både fra vår hjemmeside og fra NKKs hjemmeside.  

Det viktigste, og vanskeligste, er å få alle oppdrettere av grand danois og grand danois-eiere til å innse 

alvoret og dra lasset i samme retning. Dette gjelder både de som er medlemmer av klubben og ikke-

medlemmer.  

Eventuelt 
• Mail mottatt fra valgkomitéen.  

Valgkomitéen har mottatt telefoner fra personer utenfor styret som gir inntrykk av at 

personer fra styret har gitt ut informasjon om styrets arbeid. Vi minner alle i styret om at de 

har taushetsplikt. 

• Klubbens fb-gruppe: Teksten på velkomstmeldingene til de nye følgerene av klubbens fb-

gruppe bør endres. Det kom også et forslag om at disse som melder seg inn på klubbens fb-

gruppe også kan få en personlig melding med forespørsel om de ønsker å melde seg inn i 

klubben også.  

• Det kom innspill om at styrets medlemmer ikke bør diskutere kontroversielle saker offentlig. 

Styret tar det til etterretning.  

• Ang. medlemsverving: Vi tenker litt på idéer til hvordan vi kan få med oss flere medlemmer 

og vi tar dette opp som egen sak på neste styremøte. 


